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Vraag 1  

algemeen In het procesvoorstel spreekt u over sessies met de raad. 
Hebt u daarvoor een planning? Welke rol speelt de Auditcommissie hierin? 

 
antwoord  Het procesvoorstel is inmiddels aan u toegestuurd. Op dit moment is de rol van de 

auditcommissie daarin niet benoemd, omdat de auditcommissie in het 
begrotingsproces geen formele rol heeft (kijkend naar de verordening). Wel zijn wij 
met de commissie in gesprek over welke rol die in dit proces voor zich ziet. 

 
Vraag 2  

algemeen U stelt dat de Zuiderwaterlinie en Kunstgras Right-Oh autonome ontwikkelingen zijn. 
Is hier geen spraken van ambities? 
 

antwoord  Voor de Zuiderwaterlinie is inderdaad een ambitie uitgesproken, maar na 2019 ligt 
er nog geen officiële verplichting op. Het bedrag van de Zuiderwaterlinie is een 
voortzetting van een samenwerkingsverband tussen de provincie en de 
gemeentes langs de linie. Deze overeenkomsten lopen 4 jaar waarvan de eerste 
serie afloopt per einde 2019. 

 Voor FC Right-Oh is geen sprake van een ambitie maar een autonome 
ontwikkeling. Dit is vorig jaar al meegenomen in het primitieve investeringsplan 
2020. Alleen het bedrag is aangepast, zie beantwoording vraag 9. 

  
Vraag 3  

algemeen In de kadernota wordt regelmatig gesproken over de “knelpunten nota”.  
Kunnen wij daar een exemplaar van krijgen? 

antwoord De knelpunten nota is een intern document over personele aangelegenheden waarin 
we het totaal aan knelpunten in kaart hebben gebracht. Conform het convenant 
tussen raad en college vindt de verantwoording over de personele aangelegenheden 
plaats via de producten van de P&C cyclus. De toelichting en financiële vertaling 
zoals in de knelpuntennota is opgenomen leest u derhalve terug in de kadernota 
vanaf pagina 21 onder het kopje ‘Knelpunten’.  

 
Vraag 4 

algemeen U spreekt over versie 16 van de Kadernota. 
Had het niet beter geweest als de auditcommissie bij eerdere versies betrokken was 
geworden? 

antwoord  Gebruikelijk is om ambtelijke versies door te nummeren gedurende het opstellen 
van documenten. Aan de gemeenteraad is een word document toegestuurd. Dit 
word document bevatte in de voettekst het ambtelijk versienummer. In de officiële 
Kadernota 2020 opgesteld en bewerkt door de vormgever treft u dit versienummer 
niet meer aan.  

 

 Zie antwoord bij vraag 1 

 
 
 
 
Vraag 5  

programma 1 
1.3.2 

De Rijkssubsidie voor externe veiligheid vervalt. Hoe hoog was deze subsidie? 

antwoord  In 2018 hebben wij €16.007,00 euro aan subsidie ontvangen en besteed.  

 
Vraag 6  

programma 1 Het verwijderen van asbestdaken is voorlopig niet meer verplicht. Gaat de pilot nog 



1.3.3 door? Krijgt de woningbouwstichting ook subsidie als eigenaar? 

antwoord Een viertal gemeenten hebben het voornemen om volgend jaar een pilot te starten 
om op een ‘warme’ manier de burgers te motiveren om asbestdaken te laten 
verwijderen. De wijze hoe dit wordt gedaan is nog niet bekend. Woningbouwstichting 
krijgt geen subsidie als eigenaar van een asbestdak. 

 
Vraag 7  

programma 2 
2.2.1 

Welke andere instanties doen mee aan de viering 600 jaar Elisabethvloed? 
 

antwoord De omliggende gemeenten, het Biesbosch Museumeiland en een aantal lokale 
organisaties hebben al aangegeven hieraan deel te willen nemen. 

 
Vraag 8  

programma 2 
2.2.6 

Hoe hoog is het bedrag van 0,5 fte? Dit moet toch bekend zijn. 
Was het op de kaart zetten van Geertruidenberg niet een taak van de citymanager? 
Moet er dan nog extra capaciteit bij? 

antwoord Deze uitbreiding is nodig voor extra beleidsondersteuning op economie, toerisme en 
recreatie. 
 
Voor 0,5fte wordt een gemiddelde raming aangehouden van een bedrag van € 
35.000,00.. 

 
Vraag 9 

programma 3 
3.2.4 

Waarom is in de begroting van 2019 de BTW niet meegenomen? 

antwoord Ten tijde van het opstellen van de investeringsraming voor het kunstgrasveld bij F.C. 
Right-Oh was er nog veel onduidelijkheid over de voorgenomen wetswijziging rondom 
de verruiming van de btw-vrijstelling op sport. In 2018 was er nog niet bekend of er 
vanaf 2019 e.v. btw betaald zou moeten worden of dat hiertoe een 
compensatieregeling (SPUK) in het leven geroepen zou worden (en op welke wijze dit 
praktisch geregeld zou worden). Er is daarom destijds voor gekozen om de toen 
geldende werkwijze te handhaven, dat wil zeggen het ramen van investeringen 
exclusief btw.  In het investeringsplan 2020 is de aanleg van een kunstgrasveld bij 
F.C. Right-Oh daarom opgenomen voor € 520.000 exclusief btw. 

 
Vraag 10 

programma 4 
4.2. 

Wat zijn in de komende jaren de verwachte inkomsten van het Rijk? 

antwoord Voor wat betreft het onderwijsachterstandbeleid zijn op dit moment geen nieuwe 
richtlijnen vanuit het Rijk bekend. Budget zal net zoals afgelopen jaren 
(2017/2018/2019) beschikbaar worden gesteld.. 
 

 
Vraag 11  

programma 5 
5.2.2 

Wat houdt de ontwikkeling van integrale ondersteuning concreet in? 

antwoord Het plan van aanpak jongeren 16-27 jaar wil aanvullend op of via het regionaal 
Actieprogramma Zorg voor de Jeugd werken aan integrale ondersteuning. Het betreft 
ondersteuning aan jongeren die op meerdere leefgebieden problemen hebben. Het 
kan gaan om schulden, geen goede plek om te wonen, een complexe thuissituatie, 
verslaving, geen werk, schooluitval en/of een achterstand in ontwikkeling. Bij deze 
jongeren gaat leren, werken, zelfstandig wonen, sociale relaties of zelfredzaamheid 
niet vanzelf. Het plan van aanpak wil op lokaal niveau meer integraliteit 
bewerkstelligen door: 
 
1. De samenwerking tussen professionals en met jongeren en ouders te verbeteren; 
2. Het verlaten van de Jeugdwet en de overgang naar een andere wet 

(Wmo/Participatie) soepel te laten verlopen; 
3. Schotten tussen domeinen en organisaties te doorbreken. 

 
In samenspraak met betrokken partijen zijn verbetermaatregelen geïnventariseerd, 
zoals:  
 



1. Met iedere jongere, die ondersteuning nodig heeft, wordt een toekomstplan 
gemaakt voor alle leefgebieden waarop ondersteuning nodig is. 

2. Een jongere wordt pas losgelaten als hij/zij een stevige stabiele basis heeft, 
waarop hij/zij verder kan. Denk hierbij aan een baan, opleiding of dagbesteding 
die kansen biedt voor ontwikkeling, een sociaal netwerk, één volwassene 
beschikbaar voor de jongere om op terug te vallen. 

3. Indien nodig is (doorlopende) zorg en welzijn beschikbaar tot 27 jaar. 
4. Professionals sluiten aan bij de leefwereld van jongeren. Systemen mogen de 

ondersteuning, het realiseren van het toekomstplan van een jongere niet 
belemmeren. 

 
In overleg met betrokken partijen worden verbetermaatregelen uitgewerkt. Er zijn al 
diverse instrumenten, methodieken voor handen. Soms gaat het om slim verbinden, 
breder benutten, beter faciliteren en meer samenwerken. We bouwen voort op 
datgene dat al is bereikt, met methoden die zich hebben bewezen in andere 
gemeenten en/of programma’s.  

 
Vraag 12  

programma 5 
5.2.3 

Aan welke maatregelen moeten we denken om overschrijding op uitgaven bijzondere 
bijstand, kindregeling en verkenning schuldhulpverlening te voorkomen? 

antwoord Kindregeling 
Het voornemen is om het, voor alle betrokken partijen, bewerkelijke administratieve 
proces van aanvragen, toekennen, declareren, controle van uitgaven voor de 
Kindregeling te vereenvoudigen, door dit te automatiseren via een app. Ouders 
kunnen via een app goederen en diensten betalen. Hierdoor hoeven de 
(kassa)bonnen niet meer bij de gemeente te worden gedeclareerd en betalingen 
hoeven niet te worden overgemaakt. Dit gaat geautomatiseerd via de app. De app 
bespaart de gemeente veel administratieve handelingen van klantmanagers en 
uitvoeringsadministratie. De app betekent voor cliënten en medewerkers een enorme 
kwaliteitswinst. Gebruikers weten direct of een aankoop binnen de regeling past en zij 
hoeven geen aparte administratie voor de regeling bij te houden. De investering is 
ook bedrijfseconomisch zinvol. De benodigde investering verdient zich in twee tot drie 
jaar terug. De app bespaart op de uitvoeringskosten. Echter voor het terugdringen 
van de overschrijding op het budget voor de Kindregeling zijn aanvullende 
maatregelen nodig. Met de app wordt dit niet bereikt. Voor het terugdringen van de 
budgetoverschrijding wordt op dit moment een voorstel uitgewerkt. 
 
Verkenning schuldhulpverlening 
In het kader van de integrale aanpak schuldhulpverlening willen we in 
Geertruidenberg aansluiten bij het landelijke actieplan ‘Brede schuldenaanpak’. Het 
landelijke programma ‘Kom uit je schuld’ is hier een onderdeel van. De insteek van de 
landelijke programma’s sluiten aan bij nieuwe inzichten op effectieve 
schuldhulpverlening. Hierbij wordt ingezet op: 

 Preventie 

 Meer werken op locatie 

 Voorkomen van stapeling van boetes 

 Meer variatie in begeleiding (lichtere ondersteuningsvormen) 

 Meer flexibele ondersteuning (op- en afschalen).  
 
Het is op dit moment nog niet mogelijk om aan te geven welke (combinatie van) 
maatregelen we in Geertruidenberg gaan implementeren. We willen verkennen en 
experimenteren met welke goede voorbeelden het best passen in Geertruidenberg. 

 
Vraag 13  

programma 5 
5.2.3 

Wat geven we op jaarbasis uit aan de kindregeling en wat zijn hierbij de 
overheadkosten? 

antwoord De Kindregeling is in oktober 2017 gestart. Er zijn dus enkel gegevens over 2018 
beschikbaar.  
 
In 2018 is er € 110.350 uitgegeven aan de Kindregeling/Kinderen in armoede. 
In dit bedrag zitten geen (ambtelijke) overheadkosten. De ambtelijke organisatie heeft 
in 2018 ongeveer 350 uur besteed aan de uitvoering van de Kindregeling. Deze uren 
zijn besteed aan het informeren van ouders, het toekennen, de administratie en 
controle van de aanvragen van de 200 kinderen, die van de Kindregeling gebruik 



maken. Als we deze uren vermenigvuldigen met het landelijke integrale uurtarief à € 
50,- komt dit op € 17.500. 

 
Vraag 14  

programma 5 
5.3.1 

Bij het abonnementstarief stelt u dat 50% gecompenseerd wordt door het Rijk 
uitgaande van € 290.000 geschatte kosten. Volgens het CPB zijn de kosten echter € 
190.000. Klopt dit? 

antwoord In de meerjarenbegroting houden wij vooralsnog rekening met € 223.000 inkomsten 
uit eigen bijdragen. Wat de daadwerkelijke baten zullen zijn na invoering van het 
abonnementstarief is op dit moment nog niet bekend. De door u genoemde bedragen 
komen echter in programma 5 onder 5.3.1 niet voor en kunnen wij daarom ook niet 
plaatsen. 

 
Vraag 15  

programma 6 
6.2.2 

Erfgoed: U wilt elk jaar € 12.500 in een reserve stoppen. Spreken we hier dan niet 
van een voorziening? 

antwoord Nee, we spreken hier niet van een voorziening. Voorzieningen worden conform artikel 
44 van de BBV o.a. gevormd wegens verplichtingen waarvan de omvang op de 
balansdatum redelijkerwijs is te schatten. 

 
Vraag 16  

programma 7 
7.2.5 

Kunt u uitleggen waar de enorme groei van het aantal documenten vandaan komt? 

antwoord In 2008 werden alleen ingekomen documenten geregistreerd die voldeden aan een 
aantal criteria ( vraag burger, financiële of juridische consequenties).  Inkomende 
documenten die niet aan deze criteria voldeden werden niet geregistreerd en 
ongeregistreerd in de organisatie gebracht.  Inkomende documenten tbv Sociale 
Zaken, Burgerzaken en Belastingen werden helemaal niet geregistreerd.   Ook 
interne en uitgaande documenten werden niet geregistreerd.  
 
In 2012 zijn wij digitaal gaan werken. Dit betekent dat vanaf dat moment alle 
ingekomen documenten ongeacht of ze aan de eerder vastgestelde criteria voldeden, 
worden geregistreerd, inclusief de documenten tbv Sociale Zaken, Belastingen en 
Burgerzaken. Daarnaast betekent digitaal werken dat ook de dossiervorming digitaal 
moet plaatsvinden en dus ook alle interne en uitgaande stukken geregistreerd moeten 
worden.  Vanaf 2012 worden dus alle documenten ( inkomend, intern en uitgaand) die 
volgens de archiefwet moeten worden geregistreerd, geregistreerd.  
 

 
Vraag 17  

programma 7 
7.2.18 

Wat houdt het invoeren van een flexibel integraal kantoorconcept precies in? 

antwoord Een flexibel integraal kantoorconcept houdt in dat wij in ons gemeentehuis flexibele 
werkplekken creëren waar iedere medewerker kan inloggen en kan beschikken over 
de benodigde informatie. Flexibele werkplekken kunnen worden gebruikt door 
meerdere mensen. Hierdoor wordt de beschikbare kantoorruimte op een efficiënte 
manier gebruikt. 

 
 
Burgemeester en wethouders van Geertruidenberg, 
 
de secretaris, de waarnemend burgemeester, 
 
 
 
R.C.J. Nagtzaam                                J.J. Luteijn 


